

Title (en)

Device for removing feeder heads and runners from a cast piece.

Title (de)

Vorrichtung zum Entfernen von Speisern und Angüssen von einem Gussstück.

Title (fr)

Dispositif pour enlever les masselottes et les attaques d'une pièce coulée.

Publication

**EP 0302388 A2 19890208 (DE)**

Application

**EP 88112203 A 19880728**

Priority

AT 197487 A 19870804

Abstract (en)

In a device for removing feeder heads and runners from a casting, a wedge 4 is connected to a displaceable piston 7 and the side faces of the wedge 4 are covered by elements 2 which can be moved relative to one another. The elements 2 are connected at one of their ends to a fixed element 10, via bolts 6 and longitudinal openings 5, and the elements 2 are in addition held against the side faces of the wedge 4 by compression and/or tension means 3. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zum Entfernen von Speisern und Angüssen von einem Gußstück wird ein Keil 4 mit einem verschiebbaren Kolben 7 verbunden und die Seitenflächen des Keiles 4 werden von relativ zueinander bewegbaren Körpern 2 überdeckt. Die Verbindung der Körper 2 mit einem stationären Körper 10 erfolgt an einem ihrer Enden über Bolzen 6 und Längsöffnungen 5 und zusätzlich sind die Körper 2 noch durch Druck- und/oder Zugeinrichtungen 3 an den Seitenflächen des Keiles 4 in Anlage gehalten.

IPC 1-7

**B22D 31/00**

IPC 8 full level

**B22D 31/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B22D 31/00** (2013.01)

Cited by

NL1011682C2; GB2328671A; GB2328671B; US6880809B2; US6267354B1; WO0166191A1; WO9847809A1; WO0057957A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0302388 A2 19890208; EP 0302388 A3 19891018; EP 0302388 B1 19920902**; AT 388320 B 19890612; AT A197487 A 19881115;  
DE 3874254 D1 19921008

DOCDB simple family (application)

**EP 88112203 A 19880728**; AT 197487 A 19870804; DE 3874254 T 19880728